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V Betleheme, v úbohej vlhkej maštali prišiel na svet kráľovský Syn Pána celého sveta. Bez luxusu, zabalený v

plienkach, ležiac na pichľavom sene. A Bol to Boh. Kto mu tam prišiel vzdať úctu? Kto sa mu tam klaňal?

Správne, prišli tam mudrci. Ale ešte pred nimi sa pri jasličkách objavili obyčajní pastierikovia. Pán celého

sveta zjavil svoju Slávu maličkým… Boh je veľký. A predsa sa k nám znižuje.

Ilustračný obrázok, zdroj: unsplash.com

Je pre nás neprirodzené znížiť sa, keď tento Najväčší Pán prichádza? Kardinál Sarah sa pýta: „Prečo
trváme na tom, aby sme dostávali prijímanie postojačky a do ruky? Prečo si nepokľakneme,
aby sme prijali sväté prijímanie podľa príkladu svätých? Je naozaj až také ponižujúce pokloniť
sa a pokľaknúť pred Pánom Ježišom Kristom? Nech žiaden kňaz nevkladá svoju autoritu do
tejto záležitosti tak, žeby odmietol alebo zle zaobchádzal s tými, ktorí si želajú dostávať sv.
prijímanie pokľačiačky a na jazyk.“

Kardinál M. Rajith vo funkcii sekretára Kongregácie pre posvätné obrady a sviatostnú disciplínu v roku 2008

konštatoval, že s rozšírenou praxou podávať na ruku bude treba skončiť, pretože to prinieslo množstvo

negatívnych dôsledkov a priznal s veľkou pokorou, že to bol veľký omyl a že túto prax je potrebné v celej

Cirkvi opustiť.

Len minulú stredu (26. júla 2023, pozn. red.), a teda dávno po pandémii naša čitateľka Katka zažila túto

situáciu:

„V stredu u jezuitov v Bratislave mi starší bielovlasý kňaz (mimochodom, mal celkom peknú kázeň),

odmietol dať sv. prijímanie na kolenách a do úst. Šla som posledná a nahlas zakričal: „Vstyk!“ Pokrútila som

hlavou na znak zápornej odpovede, ale on opäť ešte hlasnejšie zopakoval veliteľsky „VSTYK“. Ešte s väčšou

láskou v očiach som pokrútila hlavou, potom sa vzdal a namiesto vyslovenia slov „Telo Kristovo“ mi podal,

resp. strčil s odporom sv. prijímanie so slovami: „Baba jedna.“ Som rada, že sa odteraz môžem za neho

modliť.
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Milí priatelia, prosím, modlíme sa odteraz každý deň za našu milovanú Cirkev a jej predstaviteľov. Veď

Matka Božia nás o to tak veľmi opakovane prosila a tá prosba je stále aktuálna. Teraz si trochu pomôžem

článkom Jozefa Domina z februára 2020, pretože sa zaoberá cirkevne uznanými posolstvami Panny Márie,

aktuálnymi pre túto dobu. Napriek tomu, že sú z rôznych období, znova a znova sa varovania opakujú.

Pozrime sa na niektoré výroky z posolstva Panny Márie v La Salette a premýšľajme spolu:

„Kňazi, služobníci môjho Syna, sa stali stokou nečistoty pre svoj hanebný život, nedostatok
zbožnosti pri celebrovaní svätých tajomstiev, lásku k peniazom a pre sklon k poctám
a zábavám.“

„Áno, život kňazov volá po pomste a tá sa vznáša nad ich hlavami. Beda kňazom a ostatným
služobníkom Božím, ktorí svojou neverou a zlým životom znovu križujú môjho Syna!“

„Ľudská spoločnosť sa nachádza v predvečer najstrašlivejších súžení a najväčších revolúcií.“

„Vlády budú mať všetky rovnaký cieľ, spočívajúci v odstránení všetkých religióznych princípov
a vo vytvorení priestoru pre materializmus, ateizmus, špiritizmus a všetky možné druhy
nepravosti.“

„Rím stratí vieru a stane sa sídlom Antikrista.“

„Cirkev sa zatemní a svet upadne do zdesenia.“

Vidíme, že posolstvo z La Salette sa nestretlo s dostatočným pochopením a náprava nenastala.
Ďalším varovaním, ktoré sa hlboko zapísalo do povedomia Cirkvi, bolo zjavenie v portugalskej
Fatime. Požiadavka Panny Márie, aby bolo Rusko zasvätené Nepoškvrnenému Srdcu Panny
Márie, bola stále odkladaná. A to aj napriek tomu, že Panna Mária si v súkromnom zjavení
sestre Lucii v roku 1929 na to sťažuje!

„Nechceli vyhovieť mojej žiadosti! Ako kráľ Francúzska (spomienka na nesplnenie požiadavky
Božského Srdca Ježišovho) sa dajú na pokánie a pristúpia k zasväteniu, ale už bude neskoro!
Rusko už medzitým rozšíri svoje bludy po svete, vyvolá vojny a prenasledovanie Cirkvi. Svätý
Otec bude musieť veľmi trpieť.“

Posolstvo z cirkevne uznaného zjavenia v Akite je z roku 1973: „Ako som ti povedala, keď sa
ľudia nebudú kajať a nepolepšia sa, Otec dá dopadnúť strašný trest na celé ľudstvo. Bude to
väčší trest ako potopa, taký, akého nikdy nebolo. Oheň spadne z neba a zničí veľkú časť
ľudstva, dobrých ako aj zlých, neušetrí ani kňazov, ani veriacich. Tí, ktorí prežijú, budú takí
skľúčení, že budú závidieť mŕtvym.“

Pozoruhodné je, že slová tohto posolstva pripomínajú slová posolstva z La Salette, ktoré sa
niektorí modernisti snažia spochybňovať. Panna Mária aj v Akite upozorňuje na veľký úpadok
kléru a viery, ale pokrokári v Cirkvi sa snažia Cirkev ešte viac „zmodernizovať“. Čo na to
Panna Mária v Akite?

„Modlite sa ruženec za pápeža, za biskupov a kňazov. Diablovo dielo prenikne dokonca do
Cirkvi takým spôsobom, že sa kardináli postavia proti kardinálom, biskupi proti biskupom.
Kňazi, ktorí ma uctievajú, budú predmetom pohŕdania a iní kňazi im budú klásť prekážky.
Chrámy a oltáre budú plienené. Cirkev sa naplní tými, ktorí prijímajú kompromisy a diabol
zvedie mnoho kňazov a zasvätených duší, aby opustili službu Pána. Démon bude zvlášť
neúprosný voči dušiam zasväteným Bohu. Pomyslenie na stratu toľkých duší je príčinou môjho



smútku. Ak sa hriechy ešte rozmnožia čo do počtu aj závažnosti, nebude pre nich odpustenia.“

Kto poslúcha Otca, potešuje Matku. Napĺňajme preto prosbu Panny Márie a modlíme sa
Cirkev a za duše. Fatimské deti obetovali všetky svoje bolesti za záchranu druhých. Pripojme
sa k nim našimi dennými obetami a modlitbami.
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